
Svar på Interpellation (2019:40) från Alexander Lindholm (S) till 
Jonas Naddebo (C) om konstgräsplaner
KS 2019/853-1

Alexander Lindholm har ställt följande frågor till mig:

 
1. Vad är det blågröna styrets gemensamma syn på konstgräsplaner? 
2. Kommer framtida anläggningar av konstgräsplaner att stoppas av miljöskäl? 

Stockholms konstgräsplaner är helt nödvändiga för att erbjuda tusentals barn och unga 
möjligheten att spela fotboll. Vi har idag för få fotbollsytor för att alla barn och unga ska få 
möjlighet att spela fotboll i den utsträckningen de vill. Konstgräsplanernas fyllning av 
gummigranulat är tyvärr också en källa till mikroplastspridning och därför arbetar vi aktivt 
med att både miljösäkra de konstgräsplaner vi har och de nya vi anlägger. Skötsel och 
användning av konstgräs- och gummiytor behöver utföras så att spridning av mikroplast till 
dagvattennätet och omgivande mark minimeras. Utöver det testar vi ständigt nya material. 

I majoritetens förslag till budget 2020 görs en satsning på 4 miljoner för att miljösäkra 
samtliga av stadens konstgräsplaner med granulatfällor och förbättrad drift med
nya rutiner för insamling av granulat vid städning.  Vi kommer också att testa hybridgräs på 
två nya 11-spelsplaner på Gärdet som gör att vi får nya fotbollsplaner helt utan granulat. 
Det är också viktigt att informera föreningar och spelare om vad de kan göra för att minska 
spridningen av mikroplaster. 

Vi kommer inte stoppa några anläggningar av konstgräsplaner utan tvärt om är jag glad över 
att ha invigt flera nya konstgräsplaner under det här året. Jag vet att dessa planer är mycket 
efterlängtade. Jag är övertygad om att vi både kan inviga nya fotbollsplaner och aktivt jobba 
med att minska spridningen av mikroplaster. 

Stockholm den 9 oktober 2019

Jonas Naddebo


